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Καθαρές λύσεις 
σιις προρ'
Κανόνες διαφάνειας στο Δημόσιο
ΚΑΝΟΝΕΣ και καθαρό πλαίσιο αρχών στο άγριο παιχνίδι των «διαπλεκομέ- 
νων συμφερόντων», επιχειρεί να θέσει η κυβέρνηση, σε μια προσπάθεια πολιτι
κής παρέμβασης στον πόλεμο με τα ψηφιακά του OTE.

Οριστικές αποφάσεις, όπως ανακοίνωσε χθες ο πρωθυπουργός, θα ληφθούν 
την ερχόμενη εβδομάδα από την Κυβερνητική Επιτροπή. Σελ. 6-7

^ισαγγελική βεντέτα 
στο σκάνδαλο 
της «Ιντρακόμ»
Η ΥΠΟΘΕΣΗ των ψηφιακών παροχών του OTE φαίνεται 
πως έχει παρενέργειες στη Δικαιοσύνη. Χθες κορυφώθη- 
κε η κόντρα μεταξύ εισαγγελικών λειτουργών για τους

χειρισμούς τους 
στην πολύκροτη 
υπόθεση. Πρω
ταγωνιστές ο ει
σαγγελέας του 
Αρείου Πάγου 
Αθ. Σιούλας και 
ο πρώην προϊ
στάμενος της 
Ε ι σ α γ γ ε λ ί α ς  
Εφετών Χρ. 
Τζαννακάκης.

ΣεΑ.6

Κασέτες 
αρχείου 

στο σκάνδαλο 
του OTE
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ΣΥΓΧΥΣΗ 

ΣΤΗ Ν Α
Α Π Ο Φ Ε Υ Γ Ε Ι  η Ν.Δ. να 
πάρει ξεκάθαρη θέση για 
το θέμα της ονομαστικο- 
ποίησης των μετοχών.

Λύση στα αδιέξοδα 
της αξιωματικής αντιπο
λίτευσης δεν έδωσε ούτε 
η χθεσινή συνεδρίαση 
του Πολιτικού Συμβουλί
ου. Αντιθέτως, μάλιστα. 
Τα επέτεινε, αφού μετά 
τη συνεδρίαση η Ν.Δ. εμ
φανίζεται με δύο διαφο- 

^ρΓτικές απόψεις, οι οποΙ- 
τχονται σε σύγκρου- 

λ ΟΙ με τη μέχρι χθες 
γνωστή κομματική γραμ

μή.
Μ ε προ ημερών ανα

κοινώσεις της, η Ν.Δ. 
«πίεζε*· την κυβέρνηση 
για την έκδοση των προ
εδρικών διαταγμάτων 
προς εκτέλεση του νό
μου. Ωστόσο, χθες το Πο
λιτικό Συμβούλιο δεν έ
λαβε απόφαση. Οπως δή
λωσε ο εκπρόσωπος Τύ
που, Πρ. Παυλόπουλος, η 
Ν.Δ. αναμένει τις κυβερ
νητικές προτάσεις για να 
τοποθετηθεί. Ενδεικτικά 
δήλωσε: «Ως προς το θέ
μα της ονομαστικοποίη- 
σης η ευθύνη για την όλη 
ρύθμιση ανήκει στην κυ
βέρνηση. Αν η κυβέρνη
ση θεωρεί ότι το υφιστά
μενο καθεστώς είναι ανε
φάρμοστο, τότε οφείλει 
να λάβει θέση επ’ αυτού 
και να προτείνει συγκε
κριμένη ρύθμιση. Μόνο 
μετά την πρόταση αυτή η 
Ν.Δ. θα εκθέσει τις από
ψεις της».

Μ ΕΤΟΧΕΣ ΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΙΚΩ Ν

Συμβιβαστική λύση 
γύρω από το... όνομα

Σ υμβιβαστική λιιση αναζη
τεί σύμφωνα με όλες τις 

ενδείξεις η κυβέρνηση για το 
θέμα της υνυμαστικοποίη- 
σης, ενώ οι πιέσεις από τους 
κατασκευαστές εντείνονται 
προκειμένου να κερδίσουν ό
σα περισσότερα μπορούν και 
ουσιαστικά να βρεθεί φόρ
μουλα για να αποφύγουν την 
ουσιαστική υνομαστικοποίη- 
ση των μετοχών.

Ο πρωθυπουργός με χθεσι
νές του όηλακτεις απέφυγε να 
πάρει θέση προς ποια κατεύ
θυνση θα κινούνται οι αλλα
γές που προανήγγειλε στο νό
μο για την ονομαστικοποίη- 
ση. Πόντιος, οι ισορροπίες 
στο κυβερνητικό στρατόπεδο 
είναι λεπτές, αφού υπάρχει η 
πλευρά, που τίθεται υπέρ της 
διατήρησης της βασικής φι
λοσοφίας του νόμου για ονο- 
μαστικοποίηση των μετοχών 
μέχρι τελευταίου φυσικού 
προσώπου και οι όποιες αλ
λαγές να αφορούν μόνο τη 
διαδικασία. Η άλλη πλευρά 
υποστηρίζει ότι οι αλλαγές 
Οα πρέπει να σχετίζονται με 
την κατάργηση της υποχρέω
σης ονομαστικοποίησης μέ
χρι τελευταίου φυσικού προ- 
σοιπυυ και παράλληλα τάσ
σονται υπέρ της γενικότερης 
αναθεώρησης του νόμου για 
την ονομαστικοποίηση κάτι 
που ουσιαστικά ζητούν και 
οι επιχειρηματίες που είναι 
υποχρεωμένοι να ονομαοτι- 
κυπυιήσουν τις μετοχές τους.

Ν.Δ.: στάση αναμονής
Το κλίμα πίεσης προς την 

κυβέρνηση συντηρεί ουσια
στικά και η στάση του κόμμα
τος της αξιωματικής αντιπο
λίτευσης, που ενιί) μέχρι τώ
ρα ήταν υπέρ του νόμου, τιά
ρα τηρεί στάση αναμονής, ό
πως επίσημα σημειώνεται και 
αναμένει την τόποθέτηση του 
κόμματος της αξιωματικής α
ντιπολίτευσης.

Σύμφωνα με τις χθεσινές 
ανακοινώσεις του πρωθυ
πουργού, μετά τη σύσκεψη, η 
οποία έγινε σε κλίμα έντονων 
διαφοροποιήσεων και αντε
γκλήσεων λόγω και της υπό
θεσης των ψηφιακών, θα υ
πάρξει συνολική νομοθετική 
ρύθμιση που θα αντιμετωπί
ζει το πρόβλημα της διαφά
νειας στις προμήθειες του 
Δημοσίου, τις αναθέσεις έρ
γων κ.λπ. και θα προβλέπει 
μια «συμβιβαστική» λύση στο 
πρόβλημα που έχει δημιουρ-

Νέος νόμος μέσα στον Μάιο

γηθεί με την ονομαστικοποίη- 
ση των μετοχών του νόμου 
2328/95.

Ν έ ο ς  νό μος
Συγκεκριμένα, σύμφωνα με 

δηλώσεις του πρωθυπουργού 
Κ. Σημίτη οτη σύσκεψη που 
πραγματοποιήθηκε χθες στο 
Μέγαρο Μαξίμου υπό τον 
πρωθυπουργό Κ. Σημίτη και 
στην οποία συμμετείχαν οι 
συναρμύδιοι υπουργοί κ.κ. Γ. 
ΓΙαπαντωνίου, Λ. Παπαδό- 
πουλος, Β. Παπανδρέου, Κ. 
Λαλιώτης, Ε. Βενιζέλος και 
Δ. Ρέππας, αποφασίστηκι 
να προωθηθεί νέος νόμος 
μέσα στον Μάιο, ο οποίο; 
θα ρυθμίζει το πρόβλημα 
των ονομαστικών μετο
χών μέσα στο πλαίσιο τη; 
διασφάλισης θεσμών δια
φάνειας, που απαιτείται 
στις συναλλαγές του ελλη
νικού δημοσίου.

Στην ανακοίνωση του 
πρωθυπουργού τονίζεται 
ότι «με βάση τα κείμενα τα 
οποία είχαν προετοιμα
στεί, διατυπιόσαμε ορισμέ
νες γενικές κατευθύνσεις.
Η σκέψη είναι ότι όλο το 
σύστημα το οποίο υπάρχει 
σήμερα θα πρέπει να ενο
ποιηθεί σε μία κατεύθυν
ση. Λυτές τις γενικές κα
τευθύνσεις, θα τις συζητή
σουμε στην Κυβερνητική 
Επιτροπή την Παρασκευή 
24 Μαΐου».

Σύμφωνα με έγκυρες 
πληροφορίες από ανώτα
το κυβερνητικό στέλεχος, 
στο νέο νομικό πλαίσιο θα 
διατηρηθεί η πρόβλεψη για 
την υποχρέωση μέχρι τε
λευταίου φυσικού προσώ
που του υπάρχοντος νό
μου αλλά θα συμπεριλη- 
φθούν στην εξαίρεση του

νόμου οι θεσμικοί επενδυτές.
Προς την κατεύθυνση αυτή 

κινείται και η δήλωση εκπρο- 
σιόπου του υπουργού Εθνι
κής Οικονομίας κ. Παπαντω- 
νίου μετά τη σύσκεψη, σε α
μερικανικό δίκτυο, ότι το νέο 
θεσμικό πλαίσιο θα περιλαμ
βάνει πρόβλεψη για τους ξέ
νους θεσμικούς επενδυτές έ
τσι (άστε να λυθούν τα προ
βλήματα που έχουν δημιουρ- 
γηθεί με τις επενδύσεις των 
ξένων θεσμικών και να επα- 
νέλθει η «ηρεμία» στη χρημα
τιστηριακή αγορά

Η συγκεκριμένη λύση υπο
στηρίζεται από αρκετά στελέ
χη του οικονομικού επιτελεί
ου της κυβέρνησης και όπως 
διευκρίνιζαν αρμόδιοι παρά
γοντες λόγω της επιμονής ο
ρισμένων στελεχών της κυ
βέρνησης, που συμμετείχαν 
και στη σύσκεψη, να διατηρη
θεί η «βασική πρόβλεψη» του 
ισχύοντος νόμου για την υνο- 
μαστικοποίηση μέχρι τελευ
ταίου φυσικού προσώπου.

Υπήρξαν όμως και διαφο
ρετικές θέσεις, οι οποίες τό
νιζαν ότι θα πρέπει να υπάρ

ξει συνολική αλλαγή του νό
μου.

Ε ω ς 17 Μ α ΐο υ
Στο μεταξύ με επιστολή 

του προ; τις εισηγμένες εται
ρείες που είχαν ενημεριόσει 
ότι υπάγονται στις διατάξει; 
του ν.2328/Ι995 και του Π .Δ. 
82/1996 περί ονομαστικοποί- 
ηση; των μετοχών του; στο 
Χρηματιστήριο ζητάει μέχρι 
σήμερα Ι7 Μαΐου να του 
γνωστοποιήσουν τι; ακριβείς 
ημερομηνίες παράδοσης των 
ονομαστικών μετοχών τους 
στους επενδυτές μετόχους 
τους.

Σύμφωνα με πληροφορίες 
οι περισσότερες από αυτές 
τις εταιρείες εκτιμούν ότι δεν 
θα παραλάβουν τους ονομα
στικούς τους τίτλους για να 
τους διανείμουν και στους ε
πενδυτές τους πριν το τέλος 
του Μαΐου ή της αρχές του 
Ιουνίου.

Λυριο για το θέμα αυτό ως 
γνωστόν θα κάνει δηλώσεις υ 
υπουργός Εθνικής Οικονο
μίας κ. ΙΙαπαντωνίυυ από ύ 
που αναμένεται να προκύψει 
ποιες θα είναι οι ακριβείς 
ρυθμίσεις για την ονομάσει 
κοποίηση.
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Κ αθοριστική πολιτική 
παρέμβαση, στο βαρύ 

κλίμα που έχει όημιουργη- 
Οεί με τις ψηφιακές παρο
χές, επιχειρεί η κυβέρνηση.

Χθες, ο πρωθυπουργός, 
έπειτα από ευρεία σύσκεψη 
που είχε με τους οικονομι
κούς υπουργούς, αλλά και 
τους υπουργούς Δικαιοσύ
νης, ΠΕΧΩΔΕ και Τύπου, 
ανακοίνωσε την πρόθεση 
της κυβέρνησης για την υ
λοποίηση νεδυ νόμου που 
θα διασφαλίζει τη διαφά
νεια στις μεγάλες προμή
θειες και τα έργα του Δημο
σίου.

Στο χρονικό διάστημα 
που θα μεσολαβήσει από τη 

-σύνταξη έως και την ψήφι
ση του νόμου, κ ατ’ απο
κλειστικότητα οι προμήθει
ες του OTE -π ου  αφορούν 
τουλάχιστον τις ψηφιακές 
παροχές -  θα υπαχθούν σε 
ειδικό καθεστοις.

Με αυτό θα διασφαλίζε
ται έλεγχος της νομιμότη-

Καθαρές λύσεις 
στις προμήθειες

τας και της διαφάνειας και 
θα προστατεύεται η μετοχή 
του OTE στο Χρηματιστή
ριο.

Οπως ανακοίνωσε ο υ
πουργός Μεταφορών - Επι
κοινωνιών, αποφάσεις γ ι ’ 
αυτό το ειδικό ρυθμιστικό 
πλαίσιο θα ληφθούν την ερ
χόμενη εβδομάδα, στην κυ
βερνητική Επιτροπή.

O X. Καστανίδης έδωσε 
στη δημοσιότητα και το 
προσχέδιο νόμου που ενέ- 
κρινε κατ’ αρχήν, ο πρωθυ
πουργός -  και θα συζητηθεί 
στην κυβερνητική Επιτροπή

tá 'Γίνεται νόμος η διαφάνεια 

t i f  Ειδική μέριμνα για τον OTE
Των X. ΛΕΜΟΝΗ 

Α. ΜΑΡΙΝΟΥ

-  βάσει του οποίου Οα γίνει 
η εισήγηση για  τις νέες νο
μικές ρυθμίσεις, βάσει των 
οποίω ν θα ελέγχονται οι 
κρατικές προμήθειες. Το 
προσχέδιο μελετά ο νομι
κός σύμβουλος του πρωθυ
πουργού Γιώργος ΙΤαπαόη-

μητρίου.
Εξάλλου η υπουργός Ανά

πτυξης, Βάσω ΠαπανΛρέου, 
ανακοίνωσε τ ις  ισχύουσες 
ρυθμίσεις ενίσχυσης της 
προστασίας των συμφερό
ντων του δημοσίου κατά τη 
συναφή συμβάσεων κρατι
κών προμηθειών.

Οι ρυθμίσεις αυτές θα λη
φθούν υπόψη για την κατάρ

τιση του νέου νόμου όπως 
και οι προτάσεις που είχε 
κάνει ο αείμνηστος, Γιώρ
γος Γεννηματάς, όταν ήταν 
υπουργός Εθνικής Οικονο- 
μίας.

Ανάλογες προτάσεις είχε 
κάνει και ο Ευάγγελος Βε- 
νιξέλος. ως υπουργός Με
ταφορών.

Τις γενικές κατευθύνσεις 
του σχεδίου νόμου για  τον 
έλεγχο των προμηθειών 
του δημοσίου θα ανακοι
νώσει την προσεχή Παρα
σκευή η κυβερνητική επ ι
τροπή.

Πρόταση για Συμβούλιο Ελέγχου
Ο ΥΠΟΥΡΓΟΣ Μεταφορών -  στο προσχέδιο 
νόμου -  προτείνει την ίδρυση δημόσιας αρχής με 
την ονομασία «Συμβούλιο Ελέγχου Προμηθειών 
και Εργων» (Σ.Ε.Π.Ε.). Θα ελέγχει τις προμήθει
ες του δημοσίου τομέα, που Οα υπερβαίνει, ειδικά 
για τους Οργανισμούς που εποπτεύει το υπουρ

γείο Μεταφορών, ια 60 εκατ. δρχ. και πάνω 
Μ γι« προμήθειες και τα 120 εκατ. δρχ. και πά- 
χ  νω για τα δημόσια έργα. Φυσικά, τα ποσά 
^  αυτά είναι υπό συζήτηση, καθιός ο νόμος θα 
^  αφορά όλο το δημόσιο τομέα.

Σύμφωνα με το άρθρο 2, η επιλογή των με
λών του Συμβουλίου Οα γίνεται με αυξημένη 
πλειοψηφία (3/5) από την αρμόδια Διαρκή 
Επιτροπή της Βουλής. Η θητεία των μελών 
θα είναι τριετυύς διάρκειας και μία μόνο φο
ρά ανανευ'κπμη.
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Ελεγχος σε τρία επίπεδα
Με το άρθρο 4 ρυθμίζεται η διαδικασία ε

λέγχου των προμηθειών, που υποβάλλονται 
στο Συμβούλιο. Ο έλεγχος θα γίνεται στα επίπε
δα:

-  Διαμόρηχοσης των όρων της διακήρυξης.
-  Νομιμότητας προσφυγής στη διαδικασία για 

διαπραγμάτευση.
-  Σύννομης διεξαγωγής του διαγωνισμού.

Στο άρθρο 6 προβλέπεται η σύσταση Γραμμα- 
τείας για τη στήριξη του έργου του Συμβουλίου.

Στο άρθρο 7 προβλέπεται -  για ελεγχόμενη από 
το Συμβούλιο σύμβαση -  η σύσταση ad hoc επι
τροπής εμπειρογνωμόνων, με απόφαση και κατ’ 
επιλογή της Ολομέλειας του Συμβουλίου.

Ρυθμίσεις του υπ. Ανάπτυξης
Στο ελεγκτικό συνέδριο παραπέμπονται όλες 

ανεξαιρέτως οι προμήθειες αξίας πάνω από 1 
δισ. δραχμές, προ της υπογραφής της σύμβασης, 
για έλεγχο νομιμότητας στη διακήρυξη, τις προ
σφορές των διαγιυνισθέντων, στις γνωμοδοτή
σεις των επιτροπών κ.λπ. Με τον τρόπο αυτό θα 
αποτρέπονται τυχόν εκ των υστέρων αμφισβητή
σεις ως προς την τήρηση όλων των κανόνων που 
επιβάλλουν οι ισχύουσες διατάξεις.

Εν τω μεταξύ, προωθείται στο υπουργικό συμ
βούλιο εισήγηση της κ. Παπανδρέυυ και σχέδιο α
πόφασης για τη συγκρότηση επιτροπής, στην ο
ποία θα μετέχουν και εκπρόσωποι των κομμά
των, για τη διενέργεια προμηθειών υψηλής οικο
νομικής (άνω των 5 δισ. δρχ.) ή σημαντικής τε
χνολογικής αξίας. Η επιτροπή Οα επιληφθεί προ
μηθειών, που αφορά κυρίως τον ΟΣΕ και η αξία 
τους ανέρχεται περίπου σε 200 δισ. δρχ.

Εισαγγελική βεντέτα 
Τζαννακάκη - Σιούλα

ΠΟΛΛΟΙ δεν λένε την αλήθεια για τα ψηφιακά και ένας απ' αυτούς βρί
σκεται στις αντιμαχόμενες ομάδες των εισαγγελικών λειτουργών - αυ
τών που κατά καιρούς χειρίστηκαν αυτή την υπόθεση. Για παράδειγμα, 
ο Αθ. Σιούλας, εισαγγελέας του Αρείου Πάγου δεν μας αποκάλυψε ούτε 
χθες πώς σε ανύποπτο χρόνο βρέθηκαν στα χέρια του στοιχεία της δι
κογραφίας των ψηφιακών, όταν αυτά τα είχε ο προϊστάμενος της εισαγ
γελίας Εφετών! Επί της ουσίας ο εμφύλιος μαίνεται μεταξύ των εισαγ
γελ ιώ ν  λειτουργών, που κατά καιρούς χειρίστηκαν την υπόθεση των 
ψηφιακών. Οι χθεσινές δηλώσεις του πρώην προϊσταμένου της Εισαγ
γελίας Εφετών Αθηνών, Χρ. Τζαννακάκη, άνοιξαν τους ασκούς του Αιό
λου και προκάλεσσν την παρέμβαση του εισαγγελέα του Αρείου Πάγου, 
Αθ. Σιούλα, ο οποίος όχι μόνο απάντησε στις δηλώσεις, αλλά παρήγγει- 
λε και προκαταρκτική εξέταση για το περιεχόμενό τους.

0  Χρ. Τζαννακάκης, δύο ημέρες πριν από τη συνταξιοδότησή του, 
τον Ιούνιο του 1995, σπέρριψε την πρόταση του εισαγγελέα, Γ. Ζορμπά, 
για σύγκληση της Ολομέλειας Εφετών, προκειμένου να ερευνηθεί πε
ραιτέρω η υπόθεση των ψηφιακών. Με πρωτοβουλία του, αφαίρεσε τη 
δικογραφία από τον Γ. Ζορμπά και ανέθεσε στον εισαγγελέα Λ. Καρά- 
μπελά, τη διενέργεια συμπληρωματικής προκαταρκτικής εξέτασης. Με 
προ ημερών δηλώσεις του, τόσο ο Αθ. Σιούλας, όσο και ο Γ. Ζορμπάς, ε· 
πέκριγαν με δριμύτητα τον Χρ. Τζαννακάκη για τις ενέργειές του στην 
υπόθεση των ψηφιακών.

Λεν ϋδ€ κόπ άσχημα
Χθες, ο πρώην εισαγγελέας «άνοιξε το στόμα του». Σε συνέντευξή 

του στα «Νέα», υποστήριξε ότι μελέτησε τη δικογραφία που είχε σχη
ματιστεί από τον Γ. Ζορμπά και δεν διαπίστωσε ότι υπήρχε πληθώρα 
στοιχείων που να δικαιολογούσαν τη σύκληση της Ολομέλειας Εφετών. 
Αφησε, μάλιστα, να εννοηθεί ότι ο Γ. Ζορμπάς εξωθεσμικά ενημέρωσε 
την ηγεσία του Αρείου Πάγου. Οπως υποστήριξε, ενώ είχε τη δικογρα
φία στα χέρια του, ο Αθ. Σιούλας, αλλά ο Κων. Μητσοτάκης, αξίωσαν τη 
σύγκληση της Ολομέλειας Εφετών.

Στις δηλώσεις, αυτές ήταν άμεση η αντίδραση του εισαγγελέα του 
Αρείου Πάγου. Κατόπιν παραγγελίας του, ο προϊστάμενος της Εισαγγε
λίας Πρωτοδικών Αθηνών, Αν. Κανελλόπουλος, κίνησε τη διαδικασία 
της προκαταρκτικής εξέτασης για να ερευνηθούν οι ισχυρισμοί του συ
νταξιούχου εισαγγελικού λειτουργού. Βεβαίως, στην περίπτωση που 
δεν τεκμηριώσει ο Χρ. Τζαννακάκης όσα υποστήριξε, η ποινική προκα
ταρκτική εξέταση θα στραφεί εναντίον του.

Τα « ν ό  του Σιούλα
Πέρα από την ευαγγελική ενέργεια, ο Αθ. Σιούλας, απάντησε στον 

Χρ. Τζαννακύκη, αλλά επί της ουσίος άφησε ηολλά κενά. Με την έγγρο- 
φη δήλωσή τον, δεν αποκαλύπτει Πώς εμφανίστηκε να γνωρίζει στοι
χεία της δικογραφίας απά τη σπγμή που άλα τα έγγραφα βρίσκονταν 
τότε στα χέρια τον τάτε προϊσταμένου της ϊισαγγελίος Εφετών. Ανπ- 
βέτως, επιμένει στην άποψη άτι ο Χρ. Τζαννακάκης παρανόμησε, αρ· 
γούμενος να εκτελέσει την εντολή του.

Η ΑΛΗΘΕΙΑ ΓΙΑ 
ΤΗΝ ΚΑΣΕΤΑ
ΠΕΡΣΙΝΑ ξινά 
σταφύλια αναμασούν 
λόγω έλλειψης 
νεότερων στοιχείων. 
Πρόκειται για την 
κασέτα με τη συνομιλία 
Κόκκαλη - Περδίκη που 
μετέδωσε ο ΣΚΑΪ.
Αφορά την περίοδο 
1987-88, εποχή που ο 
Δημοσθένης ΠερδΙκης 
έπαιζε καθοριστικό ρόλο 
δίπλα στον τότε γενικό 
διευθυντή, Θεοφάνη 
Τόμπρα, από τον οποίο 
εκδιώχθηκε όταν 
παίζονταν οι ίδιες 

κασέτες στη 
νεογέννητη ιδιωτική 

$  ραδιοφωνία. Η 
g  συνομιλία Κόκκαλη - 
Λ  Περδίκη αναφέρεται 
Η  στην πρώτη 

προμήθεια που θα 
έκανε o OTE από 
τις «ΖΙμενς» και 
«Ιντρακόμ» για 
περίπου 70.000 
καλώδια και 20.000 
ψηφιακές παροχές.
Ο Περδίκης 
φρόντιζε, σε 
καθημερινή βάση, να 
δίνει αναφορά στον 
Κόκκαλη για τα 
εμπόδια που 
προβάλλονταν - 
κυρίως από τον τότε 
πρόεδρο του OTE, 
Τάσο Μαντέλη - 
ώστε να μη 
συζητηθεί το θέμα 
στο Δ.Σ. του 
Οργανισμού.
Το θέμα συζητήθηκε 
και η κατακύρωση 
του διαγωνισμού 
έγινε. Εξάλλου, 
εκείνη την εποχή 
δεν υπήρχαν 
αντίπαλες 
προσφορές παρά 
μόνο της «Ζίμενς» 
Γερμανίας και της 
σουηδικής 
«Erricson».
Οσο για τις 
υποκλοπές, 
εκτιμάται ότι έγιναν 
από τον Νίκο 
Γιαννιώτη, ο οποίος 
την εποχή εκείνη 
ήταν στην υπηρεσία 
απορρήτων και 
διέφυγε του Ειδικού 
Δικαστηρίου ως - 
σύμφωνα με τις 
Ιδιες εκτιμήσεις - 
πρωτοπαλίκαρο του 
Γ ρυλλάκη.
Για τον προμηθευτή 
των κασετών οι 
πληροφορίες 
παραπέμπουν στο 
γνωστό Μαυρίκη.


